

Title (en)

Handle for drinking vessels.

Title (de)

Griffteil für Trinkgefässe.

Title (fr)

Poignée de récipients pour boire.

Publication

EP 0284881 A1 19881005 (DE)

Application

EP 88104109 A 19880315

Priority

DE 3708658 A 19870317

Abstract (en)

The handle has a handle part (1) and a clip portion (4) which is essentially U-shaped, has an outer and an inner limb and can be pushed onto the upper edge of the drinking vessel which is provided with an outwardly projecting bead (5). On the outside of the drinking vessel (2), the handle has two lying spring elements (3a) which, after the clip portion (4) has been pushed onto the upper edge of the drinking vessel (2), grip under the bead ring (5) from below. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Griffteil für Trinkgefäß (2), mit einem Henkelteil (1) und einem Klammerabschnitt (4), der eine im wesentlichen U-förmige Form mit einem außenliegenden und einem innenliegenden Schenkel aufweist und auf den oberen mit einem nach außen vorspringenden Wulst (5) versehenen Rand des Trinkgefäßes aufschiebbar ist, weist auf der Außenseite des Trinkgefäßes zwei liegende Federelemente (3a) auf, die nach dem Aufschieben des Klammerabschnittes (4) auf den oberen Rand des Trinkgefäßes (2) von unten unter den Wulstring (5) greifen.

IPC 1-7

A47G 23/02; A47G 19/22

IPC 8 full level

A47G 19/22 (2006.01); **A47G 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 23/0216 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3409208 A 19681105 - VIRGINIA EICHOLTZ CLARA, et al
- [A] US 1848649 A 19320308
- [A] US 2305628 A 19421222 - MCKAY ROBERT C
- [AD] GB 562227 A 19440622 - STANLEY REED

Cited by

GB2294868A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0284881 A1 19881005; EP 0284881 B1 19910612; AT E64282 T1 19910615; DE 3708658 A1 19880929; DE 3863217 D1 19910718

DOCDB simple family (application)

EP 88104109 A 19880315; AT 88104109 T 19880315; DE 3708658 A 19870317; DE 3863217 T 19880315